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Protokół nr 43/2007 

Z posiedzenia Zarządu Powiatu Lęborskiego 

z dnia 17.08.2007 r. 

 

 

Obecni- wg listy obecności/zał. nr 1/ 

Powiedzeniu przewodniczył Starosta p. Ryszard Wenta 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1.Sprawy wniesione poprzez naczelników wydziałów i kierowników referatów. 

2. Sprawy różne. 

3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu Powiatu Lęborskiego nr 42/2007. 

 

 

 Starosta p. Ryszard Wenta poinformował członków Zarządu o wycofaniu z porządku 

posiedzenia projektów uchwał Zarządu Powiatu Lęborskiego w sprawie zmiany 

Regulaminów Organizacyjnych Palcówki Wielofunkcyjnej nr 1 i Placówki Wielofunkcyjnej 

nr 2 „Dom w Ogrodzie” na prośbę Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie p. 

Zdzisława Kordy celem uzupełnienia. 

 

Ad 1) 

 

Kierownik Biura Rady Powiatu Lęborskiego. Beata Młynarczyk przedstawiła: 

 

Wniosek Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki z dnia 13.08.2007 r. o powierzeniu p. 

Teresie Ossowskiej-Szarej funkcji dyrektora zespołu Szkół Ekonomiczno-Handlowych w 

Lęborku do czasu ostatecznego zakończenia postępowania konkursowego. 

 

Wnioski i Opinie Komisji Budżetu, Gospodarki i Integracji Europejskiej z dnia 13.08.2007 r.  

- wytypowania radnego p. Witolda Piórkowskiego do prac Komisji opiniującej wnioski o 

przyznanie Stypendium Starosty Lęborskiego; 

 

- opinię pozytywną projektu uchwały Rady Powiatu Lęborskiego w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Powiatu Lęborskiego na 2007 rok; 

 

- opinię pozytywną projektu uchwały rady Powiatu Lęborskiego w sprawie przystąpienia 

powiatu Lęborskiego do realizacji projektu „Przebudowa dróg Nr 1306 G i 1322 G”; 

 

- opinię pozytywną projektu uchwały rady Powiatu Lęborskiego w sprawie przystąpienia 

Powiatu Lęborskiego do projektu pod nazwą „Budowa Sali gimnastycznej przy Specjalnym 

Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w Lęborku”; 

 

- opinie pozytywną projektu uchwały Rady Powiatu Lęborskiego w sprawie przystąpienia 

powiatu Lęborskiego do projektu pod nazwa „Centrum Aktywacji Osób Bezrobotnych”; 

 

- opinię pozytywną projektu uchwały rady Powiatu Lęborskiego w sprawie przystąpienia 

Powiatu Lęborskiego do projektu pod nazwą „Termomodernizacja budynków oświatowych 

Powiatu Lęborskiego”. 
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Poinformowała, iż opinie i uchwały, podjęte na sesji w dniu 13.08.2007 roku zostały 

przekazane do realizacji. 

 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych p. Elżbieta Rabenda przedstawiona: 

 

1. Analizę liczby słuchaczy w Szkołach Publicznych Powiatu Lęborskiego dla 

dorosłych../zał. nr 2/ 

 

W związku z brakiem odpowiedniej liczby słuchaczy w poszczególnych oddziałach Zarząd, 

zgodnie z wnioskiem p. Naczelnik postanowił połączyć następujące klasy: 

 

I ULO i II ULO dwuletnie, z siedzibą w Zespole Szkól Ogólnokształcących nr 1 w Lęborku, 

/5 głosy za/ 

 

Szkoła Policealna Technik Informatyk z ZSE-H i Szkoła Policealna Technik Informatyk z 

ZSGŻiA, oraz Technik Hotelarstwa z ZSGŻiA, (jeśli jest możliwość wspólnych zajęć) z 

siedzibą w ZSGŻiA, 

/5 głosów za/ 

 

Technikum Uzupełniające – technik handlowiec z ZSE-H i Technikum Handlowe z PCE, oraz 

Technik Mechanik z ZSP nr1 (jeśli jest możliwość wspólnych zajęć) z siedzibą w PCE-ZSP 

nr 2 

/5 głosów za/ 

 

Technikum Uzupełniające -Technik Administracji z siedzibą ZSE-H, 

/5 głosów za/ 

 

 Naczelnik p. Elżbieta Rabenda poinformowała również, że ostateczne wyniki naboru 

do klas pierwszych znane będą po pierwszym września. Na dzień dzisiejszy bardzo mało 

słuchaczy zainteresowanych jest nauką w Technikum Technologii Drewna oraz Szkoły 

Policealnej - Opiekunka Środowiskowa w PCE. Zarzad podtrzymuje warunek, że otwarcie 

oddziału może nastąpić gdy zgłosi się co najmniej 38 słuchaczy. Gdy będzie mniej, to należy 

zaproponować zmianę kierunku. 

 

Zarząd poprosił o przedstawienie informacji na temat ewentualnego działania w Zespole 

Szkół Ogólnokształcących nr 1 w Lęborku Filii Szkoły Wyższej Łódzkiej w porozumieniu z 

dyrektorem p. Bogdanem Libichem. 

 

2. Dwa wnioski Starosty Słupskiego o przyjęcie Krystiana Krawiec i Marcina Krawiec do 

Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Lęborku. 

 

 Poinformował, iż jest opinia pozytywna p. Danuty Rybak Dyrektora SOSW w 

Lęborku. 

 

Zarząd wyraził zgodę na przyjęcie Krystiana i Marcina Krawiec do SOSW w Lęborku 

/5 głosów za/ 
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Skarbnik Powiatu p. Grażyna Janik przedstawiła: 

 

1) projekt uchwały Zarządu Powiatu Lęborskiego w sprawie przyjęcia informacji z wykonania 

budżetu Powiatu Lęborskiego za I półrocze 2007 roku./zał. nr 3/ 

 

Starosta p. Ryszard Wenta wniósł uwagi w zakresie uzupełnienia informacji dotyczących: 

 

-dochodów z majątku 

- wykonania wydatków w rozdziale 80123 licea profilowane 

- wykonania wydatków w rozdziale 85195 dotyczących wykorzystania środków na badania 

profilaktyczne 

- uzupełnienie informacji dot. przychodów i rozchodów Pomocniczego Gospodarstwa 

Ogrodniczego przy ZSGŻiA. 

 

Zarząd podjął uchwałę nadając jej nr 53/2007.  

/5 głosów za/ 

 

Ad 2) 

 

1). Wicestarosta p. Wiktor Tyburski przedstawił wniosek Posła na Sejm Rzeczpospolitej 

Polskiej Kazimierza Kleiny dotyczący ponownej analizy wyboru wariantu przebiegu 

obwodnicy w ramach drogi ekspresowej S6 „Trasy Kaszubskiej”. 

Zarząd po dyskusji podtrzymuje swoją decyzje o wyborze wariantu  południowego, który 

będzie najkorzystniejszy ze względu na przyspieszenie  przejazdu do Gdańska oraz 

umożliwienie wykorzystania terenów przy jeziorze Lubowidz. Takie usytuowanie trasy  

szybkiego ruchu nie niesie za sobą dużej ingerencji w środowisko naturalne – ominięcie 

Pradoliny Rzeki Łeby, oraz jest optymalny dla mieszkańców Lęborka. Ułatwia też poprawę 

skomunikowania z Łebą w sezonie letnim. 

/5 głosów za/ 

 

2). W związku z wycofaniem zgody  p. Lucyny Karaś na pełnienie obowiązków dyrektora 

w ZSE-H w Lęborku, Zarząd postanowił wystosować wniosek do Rady Pedagogicznej i Rady 

Rodziców ZSE-H w celu wyrażenia opinii o powierzeniu pełnienia obowiązków dyrektora 

szkoły p. Teresie Ossowskiej – Szarej oraz postanowił ogłosić konkurs na stanowisko 

dyrektora w możliwie najszybszym terminie, z zachowaniem wszystkich obowiązujących 

procedur konkursowych. Przewidywany termin to koniec września lub początek października 

br. Zobowiązał Radcę Prawnego do wydania opinii pisemnej w sprawie uczestnictwa 

przedstawicieli obu Związków Zawodowych w Komisji konkursowej, 

 /5 głosów za/ 

 

3).  Wicestarosta p. Wiktor Tyburski poinformował, iż w wyniku rozstrzygnięcia 

konkursu na stanowisko podinspektora w Wydziale Edukacji i Spraw Społecznych spośród 3 

kandydatów została wybrana p. Monika Zielińska, która została zatrudniona na ½ etatu. 

 

4). Wicestarosta p. Wiktor Tyburski poinformował, iż odbyły się dwa spotkania z 

Zastępcą Burmistrza Miasta Lęborka p. Włodzimierzem Klatą w sprawie utworzenia 

oddziałów zawodowych dla trudnej młodzieży w oparciu o SOSW oraz współpracę z OHP w 

Lęborku. Ze względu na późny termin oraz brak większego zainteresowania się sprawą OHP 
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odstąpiono od pomysłu zorganizowania oddziałów gimnazjum  gminnego w tym roku 

szkolnym. 

Członek Zarządu Powiatu Lęborskiego p. Maciej Barański zobowiązał się do października br. 

przygotować arkusz organizacyjny takiego oddziałów oparciu o gimnazjum powiatowe. Po 

zapoznaniu się z uwarunkowaniami finansowymi Zarząd podejmie decyzję o wystąpieniu do 

Samorządów Gminnych o zgodę na powołanie gimnazjum powiatowego. 

 

5). Starosta p. Ryszard Wenta poinformował, że od 1 sierpnia zawieszono strajk w SOS 

ZOZ w Lęborku. Pracę podjęło 100% lekarzy, połowa oddziałów oddała kupony RUM za 

lipie ale z kuponów nie rozliczają się nadal oddziały: 

- położniczy 

- noworodkowy 

- pediatryczny 

- internistyczny 

 Stwierdził, iż sytuacja finansowa szpitala po akcji strajkowej jest dobra. Oddział Ortopedii i 

anestezjolodzy pracują w całości na podstawie umów kontraktowych. 

 

6). Zarząd zobowiązał Naczelnika Wydziału Organizacyjnego. Jana Suchodolskiego do 

przekazania zaproszenia na pielgrzymkę do Częstochowy dniu 26 sierpnia br. pracownikom 

Starostwa oraz jednostkom organizacyjnym Starostwa Powiatowego w Lęborku. 

Biuro rady przekazało już zaproszenia radnym w razie potrzeby Starostwo zabezpieczy 

przejazd odpowiednim autokarem  busem. 

 

7).  Naczelnik Wydziału Organizacyjnego Jan Suchodolski poinformował, iż zgodnie z 

ustawą o zamówieniach publicznych na obecnym etapie ze względów formalnych starostwo 

może wymienić umeblowanie jednego z gabinetów starostów w br. 

 Poinformował również, iż skierowano do Architekta p. Piotra Występka zapytanie o 

złożeniu oferty na kompleksowe zagospodarowanie terenu wokół budynku Starostwa. 

Projekt obejmowałby zagospodarowanie dziedzińca Starostwa, zaplecza parkingowego, oraz 

części terenu między budynkiem Starostwa a ul. Czołgistów ( aktualnie teren stanowi 

własność miasta). 

  Dodał, iż wystąpił z prośbą o oferty do firm, które wykonają ławki dla petentów przy 

sekretariacie oraz Wydziale Komunikacji. 

 

 Starosta p. Ryszard Wenta dodał, iż zostały przeprowadzone z MPWiK uzgodnienia 

dotyczące podjęcia się prac na wykonanie remontu instalacji kanalizacyjnej na terenie 

przyległym do Starostwa. W wyniku negocjacji MPWiK wyraził wolę podjęcia się tego 

wykonania za cenę 49 tyś zł brutto, począwszy od dnia 20.08.2007 roku. 

 

 

Ad).4 

 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu Powiatu Lęborskiego nr 42/2007. 

/3 głosy za/ 

 

Na powyższym protokół zakończono. 

Protokołowała: 

 

Małgorzata Maszota 
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